
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
13.11.2023 
 
Luni, 6 noiembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  

 
I. a) Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, conform Anexei 1. 

b) Se aprobă raportul referitor la funcționarea peste efective și sub efective a unor 
formațiuni de studiu. 
 

 
II. Diverse: 

1. Se prezintă solicitarea S.I.P. Jud. Hunedoara referitor la indemnizația de hrană. Se vor face 
demersuri pentru solicitarea sumelor. 

2. Se aprobă lista personalului didactic de conducere din unitățile de învățământ preșcolar 
care vor face obligația de catedră ca profesori metodiști. 

3. Se aprobă componența C.L.D.P.S. Hunedoara. 
4. Se aprobă revenirea pe post de consilier economic la I.S.J. Hunedoara, începând cu data 

de 01.12.2023. 
5. Se aprobă pensionarea la limită de vârstă a unui cadru didactic, începând cu data de 

14.12.2023.. 
6. Se aprobă școlarizare la domiciliu pentru 1 elev de la Școala Gimnazială ”Horea, Cloșca și 

Crișan” Brad și suplimentarea cu 0,33 normă. 
7. Se aprobă eliberarea duplicatelor actelor de studii, după cum urmează: 

a. diplomă absolvire școală postliceală, promoția 2018. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
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